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Trafikudvalget har i brev af 14. april 2009 stillet mig følgende spørgsmål (TRU 
alm. del) 758, som jeg hermed skal besvare. Spørgsmålet er stillet efter ønske 
fra Per Clausen (EL).

Spørgsmål nr. 758 :

"Ministeren bedes gøre rede for, hvilke øvrige problemer der har været med de 
ICE-T-tog, som DSB har lejet hos DBAG, og i givet fald hvilke?"

Svar:

Jeg har kontaktet DSB, som har oplyst, at DB overfor DSB har oplyst, at der ik-
ke har været andre generelle problemer med materiellet. 

Leverandørfirmaerne har foretaget enkelte småjusteringer på togene under ga-
rantiperioden, hvilket er helt normalt ved levering af nyt materiel. Det skal for
en god ordens skyld bemærkes, at det er DB og ikke DSB der har kontakten til 
leverandøren af togene.

Med venlig hilsen

Lars Barfoed
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